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§ 123 Dnr 2018-000345 - 379 

Yttrande på remiss av Energimarknadsinspektionens 

rapport Samhällsekonomiska analyser vid 

investeringar i stamnätet för el 

Kommunstyrelsen beslutar 

att Hudiksvalls kommun inte har något att erinra mot förslaget 

Sammanfattning 

Regeringskansliet har skickat en remiss till Hudiksvalls kommun att besvaras senast 
20 september 2018. Remissen gäller Energimarknadsinspektionens rapport om 
riktlinjer för samhällsekonomiska lönsamhetsbedömningar vid byggande av 
överföringskapacitet för el.  

I dagsläget finns inget krav på att en stamledning ska vara samhällsekonomiskt 
lönsam eller att en samhällsekonomisk lönsamhetsbedömning ska ingå vid en 
ansökan om nätkoncession. I rapporten föreslås krav på att investeringar i 
stamnätet ska vara lönsamma för samhället.  

Kommunledningsförvaltningen hittar inget i rapporten som är särskilt belastande 
eller påverkande för Hudiksvalls kommun. Rapporten berör framförallt 
Energimarknadsinspektionen själva och Svenska Kraftnät (SVK).  

Möjligen kan säkerhet vid naturkatastrofer (typ skogsbrand) eller sabotage tas med 
i de ”effekter som ska kvantifieras och värderas”.  

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottets protokoll 2018-08-23 § 111 

Tjänsteutlåtande 2018-08-08 

Remiss 2018-06-20 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Regeringskansliet 

Johan Ringmar 
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